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Vejle den 3.12.2021 

 
Generalforsamling 2021 - referat 
Tid: Mandag den 29. november kl. 19.00 
Sted: Nørremarkshallen 
Deltagere: 9 medlemmer + bestyrelsen 
Referat: Henrik Stjernholm 

 
 
 
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent. 

Formanden blev valgt som dirigent. 
Dirigenten erklærede generalforsamlingen som lovlig indkaldt efter vedtægterne. 
 

2. Bestyrelsens beretning om de forløbne år. 
Beretningen blev aflagt i form af slides med de emner, der har været aktuelle i de sidste to år.  
Beslutning 
Beretningen blev godkendt. Der var ingen yderligere spørgsmål. 
Beretningen lægges på hjemmesiden. 
 

3. Aflæggelse af årsregnskab for Kløvertoftens Grundejerforening. 
Beslutning 
Regnskabet for 2020 blev godkendt. 
Der var spørgsmål til, om vi afsætter penge nok til en fremtidig opretning af asfalten på vejen. Der er blevet 
afsat 24.640 kr. om året, siden foreningen blev oprettet. Bestyrelsen vil vurdere det nærmere til næste 
generalforsamling i 2023. 
 

  4. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. 
             Forslag fra bestyrelsen: 

a. Vores legeplads er nedslidt, og der er brug for en større renovering/opdatering af området og 
legeredskaberne. Vi vil gerne drøfte, hvilken plan vi skal arbejde frem imod. 
Beslutning 
Det blev vedtaget at arbejde videre med en renovering af legepladsen. 
 
Forslag fra bestyrelsen: 

b. Renovering af stien fra Kløvertoften mellem nr. 52 og nr. 54 ned til legepladsen, herunder forlængelse af 
stien. Stien er ved at gro til, og der er meget fugtigt ned mod legepladsen, så området er svært 
tilgængeligt bl.a. med barnevogn. Renovering af sti ved nr. 55. 
Beslutning 
Det blev vedtaget at arbejde videre med en renovering af stierne. 
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c. Spørgsmål fra grundejer om stejle opkørsler: 
Der var kommet et spørgsmål fra nr. 13 vedr. stejle opkørsler til flere ejendomme, og om det var noget, 
som grundejerforeningen stod for at udbedre.  
Bestyrelsen oplyste, at spørgsmålet har været på en generalforsamling i 2007 ved grundejerforeningens 
start. Det blev dengang besluttet, at det var de enkelte grundejere, der skal skulle stå for arbejdet. Flere 
ejendomme har siden udført arbejdet selv. 

     Beslutning 
Det blev vedtaget, at det fortsat er de enkelte grundejere, der skal stå for det og afholde udgifterne til 
det. 

 
4. Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag og eventuelt indskud. 

Beslutning 
Budgettet blev vedtaget. Det betyder at der skal betales 2.100 kr. i 2021 og 2022. 
Hertil kommer 200 kr. om året til tilslutningsbidrag til Grundet Antenneforening. Det er et bidrag, der ellers 
skulle have været betalt til antenneforeningen. Det er dog ikke opkrævet for 2021, og bestyrelsen vil heller 
ikke bede om en ekstra indbetaling. Vi betaler det af kassen. 
 

   6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 
  Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter vælges for 2 år. 

a. Følgende bestyrelsesmedlemmer er på valg: 

Bjarne Andersen, Kløvertoften 69 - genopstiller 

Bruno Lyngberg Karlsen, Kløvertoften 64 - genopstiller 

Carsten Bodilsen, Kløvertoften 55 - genopstiller 

Henrik Stjernholm, Kløvertoften 12 - genopstiller 

Carsten Højgaard, Kløvertoften 2 – er flyttet 

Beslutning, den nye bestyrelse er: 

Bjarne Andersen, Kløvertoften 69 

Bruno Lyngberg Karlsen, Kløvertoften 64  

Carsten Bodilsen, Kløvertoften 55  

Henrik Stjernholm, Kløvertoften 12  

Henrik Gregersen, Kløvertoften 10 

Velkommen til Henrik i nr. 10 til den nye bestyrelse. 

 

b. Følgende suppleanter er på valg: 

                             Ledig post som suppleant.  

Beslutning. 

Der blev ikke valgt en suppleant. 

 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

  Beslutning. 

  Der blev ikke valgt en revisor, da der ikke stillede nogen op. Bestyrelsen vil forsøge at finde en revisor blandt   

medlemmerne ved et opslag på vore facebook side. Alternativt må vi hyre et revisionsfirma. 
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8. Valg af repræsentant til Grundet Antenneforening. 
Beslutning 
Søren Vittarp, Kløvertoften 6 blev genvalgt. 
 

9. Nedsættelse af arbejdsgruppe til renovering af legepladsen. 
Beslutning. 
Der blev ikke valgt nogen til gruppen, da ingen meldte sig. Bestyrelsen vil forsøge at finde nogle deltagere til 
gruppen ved et opslag på vore Facebook side. 
 

10. Eventuelt. 
Der blev spurgt ind til den børneinstitution mellem Korntoften og Store Grundet, som tidligere har været 
ønsket fra Vejle Kommune.  

   Formanden oplyste, at der aktuelt ikke er nogen planer om at opføre en institution, så vidt Grundet Lokalråd er 
orienteret. Men derfor kan der sagtens være planer om det fortsat. Problemet med Vejle Kommune er, at 
kommunen ikke inddrager lokalrådet i den slags beslutninger, som de egentlig burde efter aftalen mellem 
byrådet og lokalrådene i Vejle Kommune. Det gælder i øvrigt også mange andre sager. Kommunen er lukket 
som en sort boks, når det gælder information og borgerinddragelse. Lokalrådet søger derfor aktindsigt i sagen 
med mellemrum. 

   Man kan se mere om planerne i Grundet området ved at besøge Grundet Lokalråds hjemmeside: 
www.grundet-lokalraad.dk  

http://www.grundet-lokalraad.dk/

